



Dear Readers,

Step by step there is an easing of the rules of conduct for the corona epidemic. Larger groups can meet again. Restaurants can open again without major restrictions. And you can have your hair cut again professionally (I would have to do that urgently...)

Square Dance and Co. also work with a lot of ingenuity on the possibility of dancing. Club Nights are created via video conference, mainly for Clogging. Callers develop two – dancer choreographies and one club dances again in compliance with all rules: outdoors and with spacers in the hand. At the current level of easing, we can also report on considerations of how to dance again soon.

Nevertheless, for a long time we will not be able to dance “normally” again – at least not as long as there is a command to keep our distance. Even if there are more and more people who are already forgetting all precautionary measures. I hope, you are not one of them.

Greetings and stay healthy, Michael

Bulletin Editor

Coordinator/Koordinator Team Bulletin

Michael Curschmann

+49 33056-45 9997

+49 1520-878 0152

E-Mail: editor@eaasdc.eu

Liebe Leserinnen und Leser,

Schritt für Schritt gibt es Lockerungen bei den Verhaltensregeln zur Corona-Epidemie. Es dürfen sich wieder größere Gruppen treffen. Gaststätten können wieder ohne größere Einschränkungen öffnen. Und man kann sich wieder professionell die Haare schneiden lassen (müsste ich dringend mal tun...)

Auch bei Square Dance und Co. wird mit viel Erfindungsgeist an der Möglichkeit zum Tanzen gearbeitet. Clubabende werden per Videokonferenz gestaltet, dies hauptsächlich beim Clogging. Caller entwickeln Zwei-Tänzer-Choreografien und ein Club tanzt wieder unter Wahrung aller Regeln: im Freien und mit Abstandhalten in der Hand. Beim aktuellen Stand der Lockerungen können wir auch von Überlegungen berichten, wie demnächst wieder getanzt werden könnte.

Trotzdem werden wir noch lange nicht wieder „normal“ tanzen können – auf jeden Fall nicht, so lange noch das Gebot zum Abstand halten besteht. Auch wenn es immer mehr Menschen gibt, die schon jetzt wieder alle Vorsichtsmaßnahmen vergessen. Ich hoffe, ihr gehört nicht dazu.

Viele Grüße und bleibt gesund, Michael